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 Livets dryck 
Sverige är berömt för sitt fina vatten. Vi kan bara skruva på kranen och dricka 
det som det är ,friskt och gott. 
Det kommunala vattnet det renar vi och kommunen håller hela tiden att 
vakande öga över de systemen. 
Men i vår kommun har vi stora områden som inte erbjuds att koppla in sig på 
det kommunala vattennätet  och det är nog en omöjlighet att vi ska kunna ha 
det på något annat vis. 
Däremot så vill vi ha inflyttning och att hela kommunen ska leva.  
Vi vill att vara kommuninvånare ska må bra och hålla sig friska. 
Då är det viktigt med bra vatten, även för de familjer som har en egen brunn. 
Livsmedelsverket rekommenderar att man gör en riktig analys av sitt vatten 
vart tredje år. 
Vem gör det? 
En ung nyinflyttad familj har nyligen betalat 2000 kr för att analysera sitt egna 
vatten och det blev utdömt. Arsenikhalten är alldeles för hög och 6 av 1000 
bedöms få cancer om man utsätts för det vattnet. 
 Jag känner en oro för att många inte gör en riktig analys,det är dyrt att 
analysera och kan medföra stora kostnader. 
Sälja och flytta kanske är det billigaste alternativet. 
Men vem vill köpa en sån fastighet? 
Vi vill ju även ha levande avkrokar och då är vattenförsörjning viktigt. 
Enskilda avlopp har vi koll på och det är kanske dags att vi även tittar på 
enskilt vatten. 
Vi föreslår att 
-Kommunen erbjuder vattenanalys för fast boende med enskild brunn 
-att fast boende i kommunen ska kunna söka bidrag till filtrering av utdömt 
enskilt dricksvatten. 
 
Vi vill ju ha fulla hus och friska kommuninvånare  
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